



RAPPORT D'ACTIVITES 2003 DU COMITE FRANÇAIS (CF(AIPCR)) FRENCH PIARC COMMITTEE ANNUAL REPORT 2003

XXII^o CONGRES MONDIAL DE LA ROUTE A DURBAN XXIInd WORLD ROAD CONGRESS IN DURBAN

- Préparation et organisation de la représentation française et du pavillon « France » à Durban (192 participants)**
- Preparation and organisation of the French representation and stand in Durban (192 participants)
- Le pavillon français a eu l'honneur de recevoir le Ministre Gilles de Robien qui a dévoilé à cette occasion le logo du Congrès de Paris 2007.**
- The French stand had the honour to welcome Gilles de Robien, French Minister for Public Works and Transportation, who launched there the logo of the next Congress in Paris 2007.

SYMPOSIUM INTERNATIONAL « ROUTES INNOVATION 2003 », PARIS, 20 MARS 2003 INTERNATIONAL SYMPOSIUM "ROADS & INNOVATION 2003", PARIS, MARCH 20TH 2003

- Accueil de la 8^o réunion plénière du Comité technique des chaussées routières C7/8 les 18 et 19 mars à Paris (21 pays)**
- Hosting of the 8th meeting of the technical Committee on Road Pavements C7/8 in Paris, March 18th and 19th (21 countries)
- Première rencontre internationale « Routes innovation 2003 », à l'initiative du C7/8 et du CF-AIPCR (180 participants)**
- First international symposium "Roads & Innovation 2003", initiated by C7/8 and the French PIARC Committee (180 attendees)

AUTRES ACTIVITES OTHER ACTIVITES

- Publication de la « Lettre du CF-AIPCR »**
- Publication of the Bulletin of the French PIARC Committee
- Diffusion des publications de l'AIPCR**
- Dissemination of PIARC publications
- Mise à jour du site www.piarc.org/cnf**
- Updating of the website www.piarc.org/cnf